
Protokół Nr  9/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  27 sierpnia 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej na terenie dorzecza Parsęty w ramach Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego”, 

b) współdziałania Miasta Białogard  z Gminą i Miastem Karlino i Gminą Białogard w 
zakresie działań związanych z rekultywacją składowania odpadów w Krzywopłotach, 

c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
d) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie   

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 
e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

przypadku nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
3. Informacja na temat zamierzeń w zakresie zagospodarowania odpadami. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
5(jednogłośnie).   

 
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Termomodernizacja obiektów 

użyteczności publicznej na terenie dorzecza Parsęty w ramach Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego”, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – stwierdził, że to uchwała intencyjna i należy ją podjąć. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
b) współdziałania Miasta Białogard  z Gminą i Miastem Karlino i Gminą Białogard w 

zakresie działań związanych z rekultywacją składowania odpadów w Krzywopłotach, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
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Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy jest likwidator na Wysypisku Śmieci w Krzywopłotach? 
Burmistrz – odpowiedział, że likwidatorem jest Pani M.Piecuch, radca prawny Urzędu 

Miasta. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o 10 tys. zł BTBS co to za twór oraz na co zabieramy 164 tys. zł? 
Burmistrz – wyjaśnił, że Miasto dla uzyskania kredytu przekazało nieruchomości gruntowe, 

aby pokazać dobrą sytuację Spółki. Po uzyskaniu kredytu podjęto decyzję, aby przejąć i 
sprzedać działki przy ul. Świdwińskiej przy nadzorze i udziale urzędników z Wydz. 
Gospodarki Nieruchomościami. Przedsiębiorca białogardzki kupił działkę za 200 tys. zł. 
Teraz, aby przelać pieniądze do Urzędu Miasta  technicznie to się nazywa przekazanie 
środków. 

Skarbnik – odpowiedziała, że są podpisane umowy na bieżące remonty. Burmistrz poszedł na 
kompromis, bo przy zabezpieczeniu najważniejszych rzeczy w mieście zostaną oszczędności 
i  nastąpi przesunięcie na inne potrzeby. 

Burmistrz – dodał, że planowane w 2012 r. zadania wykonano lub zostaną wykonane oraz 
dodatkowo zostanie wykonana ul. Krótka. 

T.Szwed – pytał czy został ogłoszony przetarg  i wyłoniony wykonawca? 
Burmistrz – odpowiedział, że nie, przewidziano termin do końca października, może parę dni 

listopada, aby załatwić to przed zimą. 
W.Czurko – pytał czy BTBS musi przedstawiać roczny bilans, czy będzie na minusie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że musi przedstawiać roczny bilans. 
S.Purol – pytał odnośnie przekształcania użytkowania wieczystego na własność, czy zapisane 

kwoty to plan do końca roku czy tez stan obecny?  
Skarbnik – odpowiedziała, że to są planowane kwoty. 
W.Czurko – pytał z którego paragrafu mamy dokonać poszczególne zmiany? 
Burmistrz – wyjaśnił, że technicznie trudno przypisać daną kwotę do zmian. Przesuwanie 
środków odbywa się na etapie dochodów, gdzie wygospodarowano kwotę 340 tys. zł, potem 
kwotę rozpisuje się na wydatki. Trudno jest zatem wskazać, z których przesunięć w 
dochodach zapisano wydatki. Burmistrz nie zgadza się z interpretacją, ponieważ nie ma 
żadnych uregulowań dot. blokowania środków do końca roku. Były opinie, z których się 
wycofali.  

 
O godz. 14.00 wyszedł radny B.Stanczewski, W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
d) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie   

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
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T.Szwed – pytał czy opłaty będą od ilości metrów na osobę? 
Burmistrz – stwierdził, że są instytucje jak żłobki, przedszkola, sklepy, których nie można 

obciążać na osobę. Będzie około 10 uchwał, aby ten temat uregulować. 
Z.Jonko – pytał  co z posesjami, gdy działki zostały sprzedane 15 lat temu a są dzikie 

wysypiska? 
T.Szwed – odpowiedział, ze takich przypadków jest dużo. Tu jest rola Straży Miejskiej, aby to 

kontrolować i karać. 
Burmistrz – stwierdził, że nie mówimy o nieruchomościach niezamieszkałych i gdy nie jest 

prowadzona działalność gospodarcza. Wywożenie nieczystości dot. sytuacji, gdzie jest 
zamieszkała nieruchomość i gdzie jest prowadzona działalność. Szkoda, że sprzedawano  
działki w centrum miasta bez dodatkowych zobowiązań dot. terminu zabudowy.  

W.Czurko – poinformował, że na dzień dzisiejszy Pani Magiera na swojej posesji ma 1 tonę 
śmieci. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

przypadku nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  jak to będzie w instytucjach jak przedszkole, czy też od mieszkańca? 
Burmistrz – odpowiedział, że nie wie czy będziemy odbierać nieczystości od takich instytucji. 

Należy opracować metodę w tym zakresie. 
Z.Jonko – pytał czy będzie większy nacisk na sortowanie? Trudno jest zrobić kompostownik 

ale to drogi nawóz i można na tym zarobić. 
Burmistrz – potwierdził, że będzie duży nacisk na sortowanie, makulatura będzie zbierana 

poprzez szkoły, spółdzielnie. Będą wywozić odpady organiczne. 
T.Szwed – opowiedział się za metodą od ilości osób. Powiedział, że opłaca się sortować szkło 

i makulaturę, bo jest odbierane darmowo a opłaty za pojemnik są znacznie tańsze. 
 
O godz. 14.35 wyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu wzięło udział 3 radnych. 
 
Burmistrz – powiedział, że rozwiązań jest dużo tylko należy dokonać wyboru na co nas stać. 

Burmistrz poinformował, że za granicą funkcjonują skupy butelek szklanych i plastikowych 
w dużych sklepach, bo przy zakupie napojów jest pobierana kaucja. 

S.Purol – pytał odnośnie mechanizmu deklaracji mieszkańców, w jaki sposób będzie 
weryfikacja, gdy dzieci na studiach? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to obowiązek najemcy, aby zgłosić taki wniosek. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 3(jednogłośnie). 

 
 
Ad 3 

Informację na temat zamierzeń w zakresie zagospodarowania odpadami przedstawił 
Krzysztof Bagiński Burmistrz Białogardu 
 

Komisja wysłuchała przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
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Ad 4 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
T.Szwed – pytał czy znaki są ustawiane zgodne z nową organizacją ruchu drogowego? 
Burmistrz – odpowiedział, że w centrum Miasta każdy dba o swój interes. Mieszkańcy 

zniechęcają się, bo właściciele i pracownicy sklepów zajmują miejsca parkingowe przed 
sklepami w centrum i jadą do dużych sklepów. Zastanawiamy się nad utworzeniem stref 
odpłatnego parkowania i stworzeniem miejsc pracy dla kilku bezrobotnych.  

Z.Jonko – proponował, aby skontaktować się z Burmistrzem Połczyna Zdroju, gdzie wszystko 
jest odpłatne. Ponadto Radny poruszył sprawę renowacji pomnika przy ul. Kołobrzeskiej, co 
bardzo ładnie przeprowadzono. Radny pytał odnośnie kosztu czy zmieściliśmy się w 
planowanej kwocie z budżetu Państwa? 

Burmistrz – odpowiedział, że zmieściliśmy się w kosztach. 
Z.Jonko – pytał o garaże blaszaki, jakie Burmistrz widzi  rozwiązanie, jeśli ktoś chce na 

swojej posesji wybudować tanim kosztem garaż? 
Burmistrz – odpowiedział, że to reguluje plan zagospodarowania i ustawa prawo budowlane. 

Nie można stawiać garażu blaszaka, a na działce powyżej 500 m2 można postawić altanę. 
Z.Jonko  – pytał co z mieszkańcami, którzy mają mieszkanie na własność a budynek jest 

przeznaczony do rozbiórki? 
Burmistrz – odpowiedział, że można zaproponować inne mieszkania podobne w innym 

budynku. 
T.Szwed -  pytał na kiedy planuje się prace w Parku Orła Białego? 
Burmistrz – odpowiedział, że pozostaje kwestia montażu finansowego na 2013 rok. Marszałek 

Zachodniopomorski już podpisał umowę. Jutro będzie spotkanie w tej kwestii. 
S.Purol – pytał o znaki na skrzyżowaniu ul. Kochanowskiego z ul. Asnyka, gdzie 

proponowano, aby był tam znak „Stop” z uwagi na zwiększenie natężenia ruchu na ul. 
Asnyka. Radny prosił, aby postawić taki znak. 

 
 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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